
 
 

Referat      KFU-årsmøte 
         29.10.04 
 
       kommunalt foreldreutvalg,  

siljan kommune 
 
 
Til stede:  Morten Flatebø, Edvard Løchen, Marianne L. Anundsen, Mary 

Tveitan, Hilde Roksund, Anne Merethe Eriksen,              
  Solfrid Bergsland, Jon Naper, Arild Godal, Line Lakobsen. 
 
Fravær: Ingrid Elisabeth H.Sørhaug. 
 
Referent: Line Jakobsen 
 
 
Sak 1/2004-2005 Orientering om KFU v/ Edvard Løchen. 
 
KFU skal være et formelt organ som skal ivareta foreldres interesser i skolesammenheng 
og sikre barna et best mulig skoletilbud. KFU skal være et naturlig bindeledd mellom 
foreldrene, FAU, skolene, skoleetaten og politiske beslutningsorgan i kommunen. KFU 
skal fortrinnsvis engasjere seg i saker av generell betydning for alle skolene i kommunen. 
 
KFU skal: 
 

• Arbeide for å fremme et godt samarbeid mellom foreldrene, elevene,skolen, 
skoleadministrasjonen og politiske beslutningsorgan i kommunen. 

• Påvirke den kommunale skolepolitikken til barnas beste. 
• Være et hørings- og rådgivende utvalg hva angår skolesaker 
• Drive informasjonsarbeid og ideskapning og bidra til erfaringsutveksling og 

foreldresamarbeid på og mellom de ulike grunnskolene i kommunen. 
• Legge til rette for økt foreldreengasjement for derved å gi den enkelte elev et 

best mulig utbytte av sin skolegang. 
 

Hva vi har gjort i løpet av året: 
 

• Sett på overgangen fra barneskole til ungdomsskolen. 
•  Hatt åpen høring ang. hærverk på midtbygda/ ungdomsklubben der 

representanter fra div lag og lignende var tilstede. 
• KFU har hatt godt samarbeid med oppvekst og kultur. 



 
 

Sak 2/2004-2005 Valg av nytt styre. 
 
• for Austad skole : Line Jakobsen (gjenvalgt) 
• for Midtbygda skole: Arild Godal (ny) og Anne Merethe Eriksen ( ny) 
• for Opdalen skole: Jon Naper (ny) 
• for Siljan ungdomsskole: Solfrid Bergsland (ny) og Hilde Roksund ( ny) 
 
Representantene fra austad og opdalen sitter i 2 år, kan bytte med vara. 
Representantene fra midtbygda og ungdomsskolen velger 1 pers. som sitter i 1 år, den 
andre sitter i 2 år. 
 
• FAUène ved hver skole velger kanditater til KFU. 
  

 
Sak 3/2004-2005 Godkjenning av vedtekter. 

 
• Vedtektene ble godkjent. 
• KFU mente også at disse måtte prøvekjøres, og rettes på ettersom det gamle 

styret hadde vært et interimsstyre. 
 

 
Sak 4/2004-2005  Innspill til satsingsområder for 2004/2005 
 

• Sammenslåing av grendeskolene 
• SFO ordning- stengt i hele Juli (midtbygda) 
• Trafikksikkerhet. 
 
 

Sak 5/2004-2005 Innlegg fra kultur- og oppvekstsjef Oddvar Isene. 
 
KFU er en informasjonskanal til og fra Oddvar Isene i kultur og oppvekst. Han ønsker en 
god kommunikasjon og godt samarbeid. 
 
Han informerte om: 
 

• KS – kommunikasjonsnettverk 
• Ekstern deltaking 
• Sammenslåing av grendeskolene 
• Trafikksikkerhet 
 
 

 



 
Sak 6/2004-2005 Eventuelt. 

 
Morten Flatebø informerte om internettsider der Kfu legger inn referater, saker og 
lignende. Dette blir en nettside hvor alle kan komme med innspill ang saker og 
lignende. 
Dette er ikke kommet i gang enda men jeg regner med at Morten sier i fra når alt er 
klart og kfu har en data ekspert som vil være med. 

 


